

# Grundejerforeningen Holmehus

## Referat af bestyrelsesmøde 1/11-2011

### Dagsorden

1. Referat (sekretær)
2. Beretning (formand)
3. Regnskab (kasserer)
4. Pladsen
5. Vejfond
6. Kommende GF
7. Eventuelt

**Afbud:** Kasper, Claus, Morten dukkede ikke op. Det er muligvis relateret til den lidt sene indkaldelse.

**Referat:** Noah tager referat. Ingen kommentarer til referat fra sidst, andet end at det mangler dato for næste møde.

**Beretning (formand):** Generalforsamlingen er på plads. Gartneren har været forbi. Vi har bestilt tre træer. Nogen af de andre er plantet for dybt, derfor har de det ikke så godt. Han hæver et af de andre, når han er i gang.

Der er kommet brev fra dem der skal suge regnvandsbrønde. De kommer i uge 47, og der bedes alle undlade at parkere på ristene.

Veksøvej 173 er under nedrivning. Vi har ikke modtaget papirer om det hus, der skal bygges efterfølgende.

Formanden snakkede også om ensretning af stilere, så vi ikke ender med for mange forskellige. Vi blev enige om at vi vil have det med under vejfondens beretning under generalforsamlingen.

**Regnskab (kasserer):** Der er styr på det, og regnskabet stemmer. Vejfonden har udgifter for 835503 (på grund af regningerne til Gendrup), der er ca 67000 tilbage. GEF har ca. 60000 tilbage. Der er kommet tre regninger fra pladsmanden, tilsammen ca 21000, hvilket inkluderer løn fra maj sidste år.

**Plads:** Der har været et par tilfælde hvor der er blevet tændt bål på pladsen. Det har pladsmanden stoppet.

Der er desuden tilfælde hvor bænkene er blevet flyttet. Det er muligt at pladsmanden køber en kæde og lås, for at forhindre dette. Der har desuden været pladsdag, hvor der blev gjort kål på ukrudtet. Der var grill om aftenen bagefter. Det gik fint nok til at det sagtens kan tænkes at det bliver til noget en anden gang.

Poul præsenterede igen sin ide om at rydde alt asfalten, installere faskiner og beplante med græs. Vi vedtager at berette til generalforsamlingen at vi har leget med sådanne tanker, og at det skal behandles i et parallelt regi, så hvis der kan nedsættes et pladsudvalg, vil bestyrelsen gerne bakke op om sådan et projekt.

Bestyrelsen kan dog ikke køre et sådant projekt selv.

**Vejfond:** Der er 67000 tilbage. Vi havde drøftelse om selvbestaltede stilere sidst. Der skal godkendes en ansøgning i kommunen om at nogle sådanne skal stilles op. Det skal drøftes på generalforsamling.

**Netto:** Peter Wulff er ikke længere distrikschef i Netto. Der er kommet en ny, han hedder Bent Kongsfelt.

Kasper har udbedt sig et møde med ham. Dagsorden er skader, grønt område, udvidelse af areal. Kasper skal mødes med ham 7. november kl 15:00 i Nettos kælder. Poul foreslår at vende følgende med ham: bomme ved flaskeholderne, så man ikke kan cykle fra Stenløsevej ud til Slotsherrensvej, samt biler der ikke slukker motorerne kl 04:30. Formanden, Poul og Lars vil gerne deltage.

**Kommende Generalforsamling:** Afholdes 22. november. Det ovenstående om pladsudvalg skal stå som indkommende forslag (Kasper præsenterer og laver formulering til dagsorden).

Forslag om kollektiv snerydning, **inkl kontigentforhøjelse** (Lars laver formulering til dagsorden).

Stilere. Der skal søges om dem, og det er bedst hvis bestyrelsen/foreningen har en holdning/politik omhandlende dette. Det kan evt offentliggøres på hjemmesiden – vi (Kasper) orienterer om dette til generalforsamlingen.

Kasper har lavet en grovskitse til en plan for fremtidige renoveringer af fortorve. Det giver et perspektiv på

tidshorisonterne med det bidrag vi har nu. Dette kun til orientering til generalforsamlingen, skitsen bliver forfinet.

Dem, der er på valg (Poul, Lars, Noah), modtager genvalg. Claus skal spørges om han modtager genvalg – Kasper spørger ham.

Referent og dirigent: Formanden spørger Erik Nielsen, Snertingevej 6 om dirigentjobbet. Kasper spørger Lasse Fausing om han vil tage referat. Lars spørger Viktor om han vil modtage genvalg som revisor.

**Evt:** Noah vil gerne overtage web-tjansen, under forudsætning af at han bliver genvalgt til bestyrelsen.